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DĖL  2020-12-15 UKMERGĖS PSPC VYR.GYDYTOJO ĮSAKYMO NR.V-166 „DĖL 

GREITOSIOS ,EDICINOS PAGALBOS  SKYRIAUS PAŽANGAUS GYVYBĖS 

PALAIKYMO BRIGADŲ SKAIČIAUS PATVIRTINIMO“ LAIKINO PAKEITIMO  

 

2021m. birželio 22 d. Nr. V-93  Ukmergės PSPC  vyr. gyd. įsakymu nuo š.m. liepos 1 d. yra 

patvirtintos 2,5 GMP skyriaus budinčios brigados. Kadangi  Ukmergėje yra uždarytas Covidinių 

pacientų skyrius ir dar iki šiol neveikia akušerinis skyrius, o vasaros periodu smarkiai išauga rajoną 

pravažiuojančių ir besisvečiuojančių žmonių skaičius, tai   šis įsakymas tiesiogiai paliečia ne tik 

GMP darbuotojus, bet  GMP paslaugų gavėjus pacientus.  Dėl GMP žmogiškųjų išteklių trūkumo ir 

įsakymo išleidimo nebuvo aptarta  su profesine sąjunga, todėl prašome paaiškinti : 

1. Kokių konkrečių veiksmų buvo imtasi, kad būtų išvengta šios susidariusios situacijos ? 
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2. Kaip bus apmokama darbuotojams, kurie dirbs sumažintu postų skaičiumi ( nes tas pat 

iškvietimų skaičius teks dviems) ? 

3. Kaip įstaiga spręs žmogiškųjų išteklių trūkumą jei darbuotojų skaičius dar sumažės dėl 

nedarbingumo ar kitų objektyvių priežasčių ? 

4. Kodėl dėl šios ir kitų panašių situacijų nėra bendraujama su GMP kolektyvu ? 

5. Ar steigėjas pritaria tokiems įstaigos sprendimams, kurie tiesiogiai įtakos GMP paslaugos 

kokybę  ir galimai gali nukentėti pacientai? 

6. Ar šis sprendimas yra derintas su Vilniaus GMP dispečerine ? 

7. Ar paskaičiuota kaip tai įstaigai atsilieps finansiškai jei į kvietimus vyks Širvintų GMP ? 

Maloniai prašome,  Jums palankiu metu, šiuos aktualius klausimus išdiskutuoti su PS 

atstovais.  
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